

# 宜蘭縣羅東鎮北成國民小學

Pei-cheng Elementary School



## 深耕甲子，共創卓越願景

北成國小創立於民國 47 年，是一所擁有 65 年悠久歷史且充滿活力的教育殿堂。我們秉持「北成耀光彩，成就百分百」的願景，鄰近羅東運動公園，擁有完善的溫水樂泳館與媒體創發中心。在優質師資引領下，我們致力培養具備人文、樂活、科學與藝術底蘊的自信兒童。

### Six Decades of Excellence & Visionary Education

Established in 1958, Pei-Cheng Elementary School is a vibrant institution with a distinguished 65-year history. Guided by our vision, "Pei-Cheng Shines with Brilliance, Achieving 100% Success," we leverage our proximity to Luodong Sports Park and state-of-the-art facilities, including a heated swimming pool and a Media Creation Center. Our professional faculty is dedicated to nurturing "Confident Children" grounded in humanity, LOHAS, science, and the arts.



## 素養導向，引領跨域智慧學習

本校課程緊扣課綱精神，發展出獨特的「飛閱新視界」國際教育與媒體素養課程。身為教育部「5G 智慧學習示範學校」及「書法教育中心」，我們將數位科技與傳統美學完美融合。透過雙語教學計畫，我們在藝術與自然領域落實學科內涵與語言學習並重，提升學生的全球競爭力。

## Competency-Based & Innovative Smart Learning

Our curriculum aligns with the Curriculum Guidelines, featuring our unique "Global Vision" and media literacy programs. As an MOE-designated "5G Smart Learning Demonstration School" and "Calligraphy Education Center," we seamlessly integrate digital technology with traditional aesthetics. Through our bilingual initiatives in Arts and Science, we emphasize both content and language learning to enhance students' global competitiveness.



## 寰宇接軌，深化全球教育交流

北成國小積極與世界接軌，與日本北園小學擁有超過 20 載的「二北一心」姊妹校情誼，並與鹿兒島吾平小學締約合作。同時，我們辦理泰國泛亞國際學校遊學計畫，強化師生跨文化溝通經驗。從實體互訪到線上同步共學，我們引導學生從理解在地文化出發，進而成為具備國際視野的世界公民。

## Global Connectivity & Educational Exchange

Pei-Cheng actively engages with the world, maintaining a deep 20-year "Two Schools, One Heart" bond with Kitazono Elementary in Japan and a new partnership with Gohei Elementary in Kagoshima. We also conduct study abroad programs with Pan Asia International School in Thailand to strengthen cross-cultural communication. From physical exchanges to synchronous online learning, we guide students from local cultural understanding to becoming global citizens with a broad international perspective.

Tel: +886-3-951-2626

Email: pces9512626@gmail.com

宜蘭縣羅東鎮北成路一段125號

No. 125, Sec. 1, Beicheng Rd., Luodong Township, Yilan County 265, Taiwan

